
 گزارش عملکرد دوره اول شورای مشاورین جوان دانشکده دندانپزشکی

به سرپرستی خانم دکتر طحانی  (EDO)با همت دفتر توسعه آموزش  6931این شورا در اردیبهشت ماه 

در اولین اقدام تعدادی از دانشجویان فعال و شناخته شده از همه ورودی ها دعوت به . پایه ریزی گردید

با تصویب اساسنامه این کمیته و تایید ریاست دانشکده . جلسات هم اندیشی برگزار گردیدهمکاری شدند و 

اقدامات دوره اول شورا به طور . آغاز کرد 39-31این کمیته رسماً فعالیت خود را در سال تحصیلی 

 :خلاصه درذیل آمده است

 تصویب اساسنامه داخلی کمیته مشورتی  -1

ا ت دانشکده در روزهای پنج شنبه در ایام نزدیک به پایان ترم پیگیری جهت بازگشایی پری کلینیک -2

 .دانشجویان فرصت بیشتری جهت آمادگی در امتحانات عملی داشته باشند

پیگیری مشکلات آموزشی بخش های دانشکده شامل بخش های جراحی، پریو و پروتز متحرک و  -3

می گردید و از آن ها خواسته به این شکل که برگه های نظرسنجی بین دانشجویان توزیع . ثابت

می شد مشکلات آموزشی آن بخش به همراه راه حل پیشنهادی خود را بنویسند؛ پس از جمع آوری 

برگه ها مشکلات و راه حل ها به صورت تیتروار در نامه ای به مدیر گروه آن بخش درخواست 

 .پیگیری مشکلات صورت می پذیرفت

نشکده با ریاست دانشگاه و معاونت آموزشی ایشان جهت جلسه پیرامون مشکلات کلی دابرگزاری  -4

پیگیری مشکلاتی مثل تعدا زیاد دانشجویان، ساعات کاری اداری و کمبود فضای دانشکده و ارائه 

 راه حل ها

برگزاری جلسه اختصاصی جهت مشکلاتی که دانشجویان دانشکده در قسمت علوم پایه در مواجهه  -5

 ریاست دانشکده جهت اطلاع ایشان و پیگیری های مربوطهبا درس های این قسمت دارند با 

قراردادن لینک کمیته مشورتی جهت اطلاع دانشجویان در سایت دانشکده و معرفی اعضا و  -6

 اساسنامه این کمیته


